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1.  Bij 4.9 

De fiets is de fiets niet meer maar een elektrische snorfiets, racefiets zelfs. Met vele 

varianten op "langzaam" verkeer. En allemaal op het fietspad.Is daar rekening mee 

gehouden voor zover als het mogelijk is? 

 

De Fietsersbond en de ANWB gaven advies over de electrische fietsen wat door veel 

provincies is overgenomen. Daarin staat o.a. Dat de breedte van fietspaden vergroot 

moet worden, dat opsluitbanden uit den boze zijn, dat paaltjes voor sluipverkeer 

moeten worden vermeden, maar als er echt moeten staan de paaltjes uitgerust moeten 

zijn met een reflector om van afstand goed zichtbaar te zijn. Daarnaast hebben veel 

grote steden en provincies gekozen voor aparte snelfietsroutes die aansluiten op 

toeristische routes. 

 

Bent u bekend met deze adviezen? Zo ja, wat is hier mee gedaan? 

antwoord  - In de huidige wet- en regelgeving bestaan geen aparte verkeersregels voor 

elektrische fietsers. Tot nader order valt deze categorie dus onder ‘fietsers’.  

- Ja hier zijn wij mee bekend. Plaatsing van paaltjes op fietspaden proberen wij 

zo veel mogelijk te vermijden. Wij plaatsen enkel paaltjes op locaties waar dit 

vanuit het oogpunt van verkeersveiligheid absoluut noodzakelijk is. 

Snelfietsroutes vallen onder verantwoordelijkheid van de Provincie Noord-

Holland. Voor wat betreft de technische uitvoering van fietspaden proberen wij 

bij herinrichting van fietspaden zo veel mogelijk aan te sluiten bij de huidige 

adviezen en regelgeving zoals gesteld in de nieuwste ASVV uit 2021. 



 

 

2.  Bij 6.4 

De onverharde wandelpaden in groengebieden moeten ook toegankelijk zijn voor 

rolstoelen, staat in de LIOR. Veelal is dit niet het geval, bv bij de Grote Vliet in het 

bosgebied, de graspaden zijn echt een zware dobber voor diegene die de rolstoel 

bedient, ook voor de scootmobiel. 

 

Als situatie nu niet aan de eisen van de LIOR voldoen, hoe worden die dan aangepakt om 

alsnog aan die eisen te voldoen? 

antwoord  De LIOR is geen directe aanleiding voor aanpassingen voor situaties die nu niet voldoen 

aan de eisen in de LIOR. Pas wanneer een gebied aan groot onderhoud toe is, worden 

de eisen vanuit de LIOR toegepast. Dit geldt voor projecten/werkzaamheden in onze 

eigen openbare ruimte, die wij zelf beheren. Voor gebieden van derden, kunnen wij dit 

slechts als wens meegeven. 

 

3.  7.4 

In Medemblik zijn maar een paar natuurlijke oevers, het gebied van de Vooroever,Het 

streekbos en Egboetswater kennen we allemaal. Maar meer natuurlijke oevers zou 

enorm helpen bij het in stand van watervogels en amfibieen. 

 

Ziet u kans om dit uit te breiden in de gemeente in de toekomst? 

antwoord  Jazeker, het uitbreiden van natuurlijke oevers wordt zoveel meegenomen bij diverse 

ruimtelijke ontwikkelingen. Zo is het bijvoorbeeld onderdeel van de toekomstige 

openbare ruimte van Molenblik.  

 

4.  8 

Behalve FSC hout is er ook straatmeubilair en bewegwijzering van recycled plastic. Daar 

wordt in de LIOR niets over gemeld. Wordt hiervan ook al gebruik gemaakt in onze 

gemeente? 

antwoord  Ja, zo worden er onder andere afzetpalen geplaatst van gerecycled plastic (zie LIOR 

paragraaf 4.8). Maar ook damwanden en beschoeiingen (zie LIOR paragraaf 7.2), en 

zitbanken (zie LIOR hoofdstuk 16), worden van dit materiaal gemaakt en door ons 

toegepast. 

 

5.  9 en 10 

Wij lazen in de krant dat er in gemeente Leiden een onderzoek door Naturalis is gedaan 

naar Hooikoorts. Bioloog dr. Letty Wegers: " Gemeenten plaatsen vaak veel groen in 

nieuwbouw wijken en dat is goed, maar zij houden zelden rekening met pollen van de 

struiken en bomen.  In ons onderzoek in komen vast te staan da struiken en bomen die 

door insecten worden bezocht nauwelijks nog pollen vrij geven in de lucht.  

Daarnaast is clustering van een en dezelfde soort niet goed voor de hooikoorts en niet 

goed vanwege planteninfectie ziekten". 

 

Wij zien dit niet in de LIOR staan, maar houdt u hier ook rekening mee? 

antwoord  Wij verwijzen in de LIOR naar de gemeentelijke beleidskaders Openbaar Groen. Hierin 

staat m.b.t. dit onderwerp het volgende  opgenomen als uitgangspunt: “Bij soorten in 

woonwijken wordt rekening gehouden met de gezondheid, onder andere door rekening 



 

 

te houden met het voorkomen van plagen. We sluiten soorten waar men allergisch voor 

kan zijn, niet bij voorbaat uit. Er kunnen diverse redenen zijn om planten en bomen 

met nadelige eigenschappen toch aan te planten. Berken staan bijvoorbeeld bekend als 

verspreiders van pollen, maar leveren ook een aanzienlijke bijdrage aan de 

biodiversiteit. Door hun transparante kroon geven ze een prettige, niet te duistere 

schaduw”.  
 
In de LIOR staan wel de volgende, aan dit onderwerp gerelateerde, passages 
opgenomen: 

- Hoofdstuk 9 Groen:  Zoveel mogelijk inheemse beplanting gebruiken om 
biodiversiteit en productie van nectar te stimuleren; 

- Paragraaf 10.4 Keuze Boomsoort: Pas een diversiteit aan bomen toe per kern en 
zelfs per straat. Monocultuur zorgt voor een hoger risico op ziektes en plagen. 
En de mogelijkheid om snel in te grijpen bij een ziekte of plaag wordt hier ook 
door ontnomen. 

 

6.  15 

De boven- en ondergrondse containers voor huishoudelijk afval werken prima. Maar voor 

plastic afval is geen adequate voorziening getroffen, waardoor er veel overlast is van 

zwerfafval, vieze geur en ongedierte. 

 

Kunt u voor de plastic huishoudafval ook containers plaatsen? 

antwoord  Dit is geen onderdeel van de LIOR. De keuze voor het wel of niet plaatsen van 

containers voor plastic huishoudafval, hoort bij het gemeentelijke Recycleplan. 

Wanneer er voor ondergrondse containers wordt gekozen, dan dienen deze te passen 

binnen de kaders van de LIOR. 

 

 


